
Emne:  Forældrebestyrelsen i Dagpleje Nord  

 

Mødedato  
onsdag d. 15 november 

Sted  
Søstjernen, Tværgade 
40 A, Kerteminde 

Mødetidspunkt  
Kl. 18.00 

Forventet 
sluttidspunkt kl. 21.00 

 
 
 
 

Evt. afbud sendes til Sanne Kuhlmann: afbud fra Maja.  
 

Mødeindkalder : Sanne Kuhlmann Ref. Sanne 

Godkendelse af referat / Godkendelse af dagsorden 

Sidste nyt fra personalet  Der har været fælles personalemøde for alle. Det gav rigtig 
god energi, at være sammen med mange kollegaer. På den 
måde blev der udvekslet mange erfaringer.  
Der er blandt forældre og daglejere frustration omkring den 
manglende gæsteplejefunktion som ophører. 
Af aktiviteter er vi gået i gang med julesysler og nyder at 
vinteren indbyder til inde aktiviteter.  
 

Nyt fra ledelsen Sanne fortæller om hjemmesiderne som er ved at komme 
godt op at køre. Vi arbejder på at få så mange gode historier 
som muligt på hjemmesiden. 
Der bliver arbejdet på at dagplejen i Munkebo og Kerteminde 
skal være med til at gøre biblioteket attraktivt for børn og 
forældre at benytte. 
 

Prioritering af emner til bestyrelsen 
Legestue 
AULA 
Nyhedsbrev 
Hjemmesiden 
Fællesarrangementer 
Fondsarbejde og sponsorater 

Hvad vil vi gerne som bestyrelse være lykkedes med, når vi 
rammer sommerferien 2024. 
Fællesarrangementer. 

- Festival for dagplejen lørdag d. 1 juni om 
formiddagen. Dagen planlægges på det mødet i 
foråret. 

- Forældremøde d. 12 februar. Sanne finder lokale. 
Start klokken 19. Vi planlægger indholdet på næste 
bestyrelsesmøde. På mødet vil vi gerne snakke om 
AULA, gæstefunktion, førstehjælp mm. 

Nyhedsbrev 
- Bestyrelsen sender nyhedsbrev ud 2 gange om året. Vi 

bruger nyhedsbrevet til at gøre opmærksom på 
dagplejen.  

Legestue: 
- Bestyrelsen ønsker der kommer legestue i Munkebo 

også. De vil gerne være behjælpelig. Sanne kontakter 
Jesper for at der kan laves aftale mellem bestyrelsen 
og ham. Kristine er kontaktperson. 



AULA  
- Gøre det attraktivt for alle at bruge. Det skal ikke kun 

være en platform hvor der er info fra ledelsen.  
- Louise skriver på Aula i Kerteminde og Cecilia skriver i 

Munkebo.  
- Vi vil lave en fælles retning for, hvad vi bruger Aula til, 

således alle forældre kan forvente det samme. Dette 
vil vi snakke mere om, når der skal være 
forældremøde. 

Fondsarbejde, sponsorater. 
- Sanne undersøger, hvordan vi kan gøre det og 

kommer med en udmelding til bestyrelsen. 
Førstehjælp 

- Der er et ønske fra bestyrelsen om, at det er den 
samme førstehjælpsinstruktør som kommer næste 
gang.  

Video omkring dagplejen. 
- Vi ser tiden an, og ser på det i foråret.  

Hjemmesiden 
- Den skal være med til at gøre det nemt for forældrene 

at vide, hvad det betyder at gå i dagpleje. Hvad skal 
man fx have med, hvordan ser en dag ud, mm.  

- Vi skal derfor have mange flere små historier på 
hjemmesiden. Sanne opfordrer dagplejerne til at 
sende små historier til hende. 

- Det giver mening, at den stadig er delt i to og hører 
ind under den by man ønsker dagpleje i.     

Information omkring dialogmødet i 
BUU udvalget d. 25 oktober. 
Hvad fik vi med os? 

Punktet blev ikke drøftet, det var vigtigere at snakke om alt 
det andet.  

Foto af bestyrelsen Alle bestyrelsesmedlemmer har lovet at sende billede så 
hurtigt som muligt således de kan komme på hjemmesiden.  

Evt. Der skal laves et skriv til forældre omkring brugen af 
gæsteplacering. 
 

 

 


